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Protokół Nr 40/2014 

 
z posiedzenia  Komisji  Edukacji, Wychowania, 

Kultury i Sportu Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego  

w dniu 16 lipca 2014 r. godz. 14.00 – 14.20 

 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji  - mgr Maciej Kuszewski. 

 

1. Lista obecności – w załączeniu. 

2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 

 

Lp. Sprawa Wniosek/Stanowisko/Informacja 

(wynik głosowania) 

 Porządek posiedzenia: 

 

 

I.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Opiniowanie projektów uchwał  

na sesję RM w dniu 18 lipca  

2014 r. w sprawie:  

 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie 

Statutu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski (pkt IV poz. 1) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2) zmieniająca podział miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego na okręgi 

wyborcze w wyborach do Rady 

Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego  

(pkt IV poz. 2) 

 

 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie 

podziału miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego na stałe obwody 

głosowania, ustalenia ich numerów, 

granic oraz siedzib obwodowych 

komisji wyborczych (pkt IV poz. 3), 

 

 

4) utworzenia odrębnych obwodów 

głosowania w wyborach 

uzupełniających do Senatu 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji – Pan Maciej 

Kuszewski  poinformował, że projekty uchwał 

w sprawie: Statutu Gminy, okręgów i obwodów 

wyborczych związane są z wprowadzeniem 

nowej nazwy ulicy – Aleja 25 – Lecia 

Wolności. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie  

zaopiniowali projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie Statutu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski (projekt uchwały w załączeniu  

do protokołu). 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie  

zaopiniowali projekt uchwały zmieniającej 

podział miasta Ostrowca Świętokrzyskiego  

na okręgi wyborcze w wyborach do Rady 

Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego (projekt 

uchwały w załączeniu do protokołu). 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie  

zaopiniowali projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie podziału miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego na stałe obwody głosowania, 

ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib 

obwodowych komisji wyborczych (projekt 

uchwały w załączeniu do protokołu). 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie  

zaopiniowali projekt uchwały w sprawie 

utworzenia odrębnych obwodów głosowania  
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Rzeczypospolitej Polskiej (pkt IV 

poz. 4) 

 

 

5) realizacji przedsięwzięcia pn. 

„Ostrowiecki Browar Kultury”  

w formule partnerstwa publiczno – 

prywatnego (pkt IV poz. 6) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

w wyborach uzupełniających do Senatu 

Rzeczypospolitej Polskiej (projekt uchwały  

w załączeniu do protokołu). 

 

Kierownik Referatu ds. pozyskiwania funduszy 

zewnętrznych – Pan Dominik Smoliński 

poinformował, że kolejnym krokiem po 

podjęciu uchwały będzie zatrudnienie doradcy, 

który przygotuje analizy w zakresie ryzyka, 

pozwalające na wybór partnera prywatnego. 

Partnerstwo publiczno – prywatne umożliwi 

pozyskanie środków zewnętrznych bez 

wykładania przez Gminę środków własnych. 

Wkład własny niezbędny do ubiegania się  

o dofinansowanie zewnętrzne, zostanie 

zabezpieczony przez partnera prywatnego, który 

będzie również zarządzać projektem. Ponadto, 

na sesji w październiku zostaną przedstawione 

wstępne analizy wykonane przez doradcę 

wybranego w drodze postępowania 

publicznego, dotyczące rozkładu ryzyka, jak 

również wskazania opłaty za dostępność.  

Cała procedura jest procesem długotrwałym  

i może trwać do ok. 18 miesięcy. 

Radny Robert Martynowski zwrócił się  

z pytaniem, czy rozważane jest doradztwo 

kompleksowe, czy w poszczególnych obszarach 

finansowo – technicznych. 

Kierownik Referatu ds. pozyskiwania funduszy 

zewnętrznych – Pan Dominik Smoliński 

odpowiedział, że doradztwo będzie 

kompleksowe, oprócz kwestii czysto 

technicznych, ponieważ w tym momencie nie 

jest wiadomo, czy będzie konieczne doradztwo 

w tym zakresie. 

Radny Robert Martynowski zwrócił się  

z zapytaniem o kwotę przeznaczoną  

na doradztwo, gdyż zauważył, że na ten rok 

przeznaczone jest 50 tys. zł. 

 Kierownik Referatu ds. pozyskiwania funduszy 

zewnętrznych – Pan Dominik Smoliński 

odpowiedział, że całość kwoty przeznaczonej na 

doradztwo wyniesie 146 tys. zł. 

Następnie, Radny Robert Martynowski zwrócił 

się z zapytaniem, czy doradca zostanie 

wyłoniony w drodze przetargu publicznego. 

Kierownik Referatu ds. pozyskiwania funduszy 

zewnętrznych – Pan Dominik Smoliński 

odpowiedział, że wyłonienie doradcy nastąpi  

w trybie zamówień publicznych. 
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6) użyczenia miejskich obiektów 

sportowych administrowanych przez 

Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji  

w Ostrowcu Świętokrzyskim  

na rzecz „KSZO 1929 Ostrowiec 

Świętokrzyski” (pkt IV poz. 7). 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Następnie, Radny Robert Martynowski  zapytał, 

czy powołana zostanie komisja przetargowa. 

Kierownik Referatu ds. pozyskiwania funduszy 

zewnętrznych – Pan Dominik Smoliński 

odpowiedział, że zarządzeniem Prezydenta 

Miasta powołana zostanie komisja przetargowa, 

negocjująca z partnerem i prowadząca dialog 

konkurencyjny. W skład jej wejdzie Naczelnik 

merytorycznego wydziału, 2 pracowników, 

pracownicy Referatu ds. pozyskiwania funduszy 

zewnętrznych. 

Radny Robert Martynowski zwrócił uwagę,  

że w Polsce realizowanych jest kilkanaście 

projektów hybrydowych i zwrócił się  

z zapytaniem, czy Gmina Ostrowiec 

Świętokrzyski korzysta z doświadczeń innych 

samorządów w tym zakresie. 

Kierownik Referatu ds. pozyskiwania funduszy 

zewnętrznych – Pan Dominik Smoliński 

odpowiedział, że brane są pod uwagę 

doświadczenia innych samorządów w zakresie 

projektów hybrydowych. 

 

Członkowie Komisji – stosunkiem głosów:  

za – 7, przy 2 głosach wstrzymujących się  

i braku głosów przeciwnych – pozytywnie   

zaopiniowali projekt uchwały w sprawie 

realizacji przedsięwzięcia pn. „Ostrowiecki 

Browar Kultury” w formule partnerstwa 

publiczno – prywatnego (projekt uchwały  

w załączeniu do protokołu). 

 

Radny Ryszard Binensztok zwrócił uwagę,  

że użycza się obiektów na rzecz stowarzyszenia, 

nie spółki akcyjnej. Przypomniał, że do tej pory 

korzystanie z obiektów odbywało się  

na podstawie umowy użyczenia sporządzanej  

na okres 3 lat, która to umowa przestaje 

obowiązywać, dlatego zasadne jest użyczenie 

obiektów przez Radę Miasta. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie  

zaopiniowali projekt uchwały w sprawie 

użyczenia miejskich obiektów sportowych 

administrowanych przez Miejski Ośrodek 

Sportu i Rekreacji w Ostrowcu Świętokrzyskim  

na rzecz „KSZO 1929 Ostrowiec 

Świętokrzyski”  (projekt uchwały w załączeniu 

do protokołu). 
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II. 

 

 

 

7) zmieniająca uchwałę w sprawie 

udzielenia dotacji z budżetu Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski z przezna-

czeniem na realizowane w roku 2014 

prace konserwatorskie, restaura-

torskie i roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków, położonym na obszarze 

Gminy Ostrowiec Świętokrzyski, nie 

stanowiącym jej własności 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sprawy różne. 

 

 

Przewodniczący Rady Miasta – Pan Janusz 

Wojciech Kotasiak wyjaśnił, że uchwała ta ma 

charakter czysto formalny i  polega  

na zastąpieniu słowa „poszycia” – słowem 

„pokrycia”. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie  

zaopiniowali projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie udzielenia dotacji z budżetu 

Gminy Ostrowiec Świętokrzyski z przezna-

czeniem na realizowane w roku 2014 prace 

konserwatorskie, restauratorskie i roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków, położonym na obszarze Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski, nie stanowiącym jej 

własności (projekt uchwały w załączeniu do 

protokołu). 

 

nie zgłoszono 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

  

Odrębne głosy do protokołu: nie zgłoszono. 

Termin następnego posiedzenia: nie ustalono. 

 

Protokołowała:                                      Przewodniczył: 

 

mgr Anna Krakowiak      Przewodniczący Komisji 

          mgr Maciej Kuszewski 

    


